
 

 

Sprawozdanie Rady Osiedla Bolesława Chrobrego w Oławie za 
rok 2024 

Rada Osiedla im. Bolesława Chrobrego w roku 2024 pracowała w następujący składzie: 

1. Jakub zator – Przewodniczący Rady Osiedla 
2. Krzysztof Łagódka – Z-ca Przewodniczącego Rady Osiedla 
3. Stefan Wieliczko - Sekretarz Rady Osiedla 
4. Andrzej Orzechowski - Członek Rady Osiedla 
5. Andrzej Sofiński – Członek Rady Osiedla 

 
Rada Osiedla pracowała w oparciu o zatwierdzony przez członków rady plan pracy. 

W trakcie spotkań rady były omawiane następujące tematy: 

• Informacja Kierownika ZGC dotycząca przygotowania do sezonu grzewczego 
2024/2025 

• Informacja Głównej Księgowej na temat zadłużenia lokali mieszkalnych i 
użytkowych 

• Informacja Kierownika Działu Technicznego dotycząca zaawansowania prac 
remontowych zaplanowanych do realizacji na Os. Chrobrego na rok 2024 

• Oznakowanie terenu spółdzielni na ul. B. Chrobrego znakami drogowymi, w tym 
miejsca kolizyjne i niebezpieczne. 

• Spotkanie z przedstawicielami Straży Miejskiej i Policji na temat poprawy 
bezpieczeństwa i porządku na Osiedlu Chrobrego 

• Analiza prac klubu spółdzielczego „Parnas” oraz kosztów i przychodów działalności 
społeczno-kulturalnej za rok 2024 

• Propozycje planu remontowego na Osiedlu Chrobrego na rok 2025 
 
 
Zebrania Rady Osiedla odbywały się raz w miesiącu z udziałem Administratora. 
W okresie jesienno-zimowym dokonano przeglądu stanu technicznego osiedla w 
trakcie którego odnotowano niezbędne prace do wykonania na osiedlu. 
Rada osiedla systematycznie opiniowała pisma kierowane do rady dotyczące 
między innymi: dzierżawy terenów i lokalów, skargi i inne. 
Rada osiedla wielokrotnie kierowała wnioski do Zarządu usprawniające 
funkcjonowanie osiedla, poprawę estetyki i poprawę bezpieczeństwa. 
Wszystkim kolegom z rady Osiedla oraz pracownikom Spółdzielni dziękuję za 
dotychczasową współpracę. 


